

Visa Instalments 優惠（滙豐 Visa 信用卡持卡人專享）

條款及細則

一般條款及細則：

1. 優惠期由 2023 年 3 月 1 日至 8 月 31 日（「優惠期」）。
2. 客戶必須以滙豐 Visa 信用卡選擇以 Visa Instalments 簽賬，方可享有優惠。
3. 此優惠只適用於馬拉松、Catalog、Crocs、Columbia 或 GO WILD 之網上商店（「網上商店」）。
4. 客戶必須於網上商店單一交易簽賬淨值滿 HKD1,000 或以上，方可選擇以 Visa Instalments 簽賬並獲贈 HKD50 網店電子購物現金券（「電子現金券」）。
5. 每位客戶必須符合有關簽賬要求，每次交易最多可獲 1 張電子現金券。
6. 有關之電子現金券將會於出貨後起計 30 日內存入客戶之登記電郵。有關使用電子現金券之詳情，請參閱電子現金券之條款及細則。
7. 如取消交易或進行退款，該次消費所使用的電子現金券，則不可再次使用及不獲退還。
8. 所獲贈的電子現金券只適用於網上商店。
9. 電子現金券數量有限，送完即止。
10. 電子現金券不得用作轉售圖利，一經發現，太古資源有限公司（「馬拉松網上商店」、「Catalog 網上商店」、「Crocs 網上商店」、「Columbia 網上商店」及「GO WILD 網上商店」）將保留拒絕或取消訂單的權利。
11. 所有產品圖片、資料及價格由太古資源有限公司（「商戶」）提供並只供參考，如有任何更改，恕不另行通知。產品資料、價格及供應以商戶最新公佈為準。
12. 太古資源有限公司有權隨時更改上述條款，恕不另行通知。
13. 如有任何爭議，太古資源有限公司將保留最終決定權。

Visa Instalment Solutions Promotion

(Exclusive for HSBC Visa Credit Cardholders)

Terms and Conditions

General Terms and Conditions:

1. The promotion period is valid from 1 Mar to 31 Aug 2023 ("Promotion Period").
2. Customers must settle the payment with HSBC Visa Credit Card enabled by Visa Instalments to enjoy the offers.
3. Unless otherwise specified, all Offers are applicable to the online stores of Marathon Sports, Catalog, Crocs, Columbia or GO WILD ("the Online Stores").
4. Customers are required to make a net purchase of HKD1,000 or above in a single transaction at the Online Stores and settle the payment with Visa Instalment Solutions to get HKD50 Online Store Shopping e-Gift Voucher ("e-Gift Voucher").
5. Each customer is entitled to get a maximum of 1 piece of e-Gift Voucher for each transaction.
6. The e-Gift Voucher will be sent to the customer's registered email account within 30 days of receiving your purchase. For the details on e-Gift Voucher usage, please refer to the terms and conditions of the e-Gift Voucher.
7. In the event of any cancelled transactions or refunds, any redeemed e-gift voucher(s) cannot be reused or returned.
8. E-Gift Voucher Offer is only applicable to the Online Stores.
9. E-Gift Vouchers are available while stocks last.
10. Swire Resources Limited ("Marathon Sports Online Store", "Catalog Online Store", "Crocs Online Store", "Columbia Online Store" & "GO WILD MALL") reserves the right to refuse or cancel any order if any suspected resale activities are found.
11. All product photos, details and prices, which are provided by the Swire Resources Limited ("Merchant"), are for reference only, and are subject to change without further notice. The details, prices and

availability of all products are subject to the latest updates from the Merchant.

12. Swire Resources Limited reserves the right to amend these terms and conditions without notice.
13. In case of any disputes, Swire Resources Limited reserves the right of final decision.